

PowerTech D-Line Service

With
D-Line, whole world tied
Innovative communication mode
for cost-effectiveness and greater efficiency



Prospect of "D-line" Service

Virtual telecommunication system is a trend for the future. According to the report "Report on China's VoIP Market 2005" released by online market research firm iResearch on July 2005, **VoIP users in China will jump to 53,000,000 in 2006, which is 1.5 times the number of the present user.** By 2008, it is estimated that the number of users will amount to one hundred million.

Also, AT&T Corp. and the journal "The Economist" have conducted a survey, interviewing **254 senior executives** from North America, Europe, Asia-Pacific, Middle East, Latin America and Africa. It revealed that **60% of the subjects are current VoIP users** or will install VoIP system very soon. The leading research firm Gartner Dataquest also expects that by the time of 2008, gain from retail sales of VoIP would be **greatly increased by 38.6%.**

Virtual telecommunication system will be a necessity in the future. Now **PowerTech** would like to offer you this service in a reasonable price. Once joining our service, subscribers can choose among different brands of internet phone and VoIP system.

What is "D-Line"?

Cost effectiveness is a main factor in running business and sustaining growth. Nowadays the effects of globalization dominates the world progress of 21st century and business interaction among the countries is getting stronger and closer, which makes telecommunication fee accounts for a major part of operation cost.

Regarding to such heavy demand on telecommunication, **PowerTech** cordially provides you with "D-Line" virtual communication service, equipped with Voice Over Internet Protocol (VoIP), enable you to make unlimited worldwide calls in a bargain price.

The operation cost for our systems is much less than IDD. With the continuing improvement on the technology, the voice clarity is guaranteed of high quality, equals to that of traditional long-distance call, making it a rational first-choice option for all companies.



The advantages of "D-line" service

Keep designated phone number and make calls worldwide

- With current phone number, you can use any fixed phone in designated countries and territories. No need to apply for a new number every time when you are in other countries;

Cut cost more than 80%

- A fixed monthly payment instead of toll-charged, making budget control possible;

Service covering more than 30 countries and areas

- Can be used in more than 30 countries in the world, including PRC, Japan, United States, Britain and Germany;
- Our company will continue to extend our service to all over the world, and to establish a "no boundaries" network environment for our clients.

Superme quality

- High quality of virtual telecommunication system, stable frequency and clarity guaranteed; **Unlimited 24-hour usage;**

Wholesale and retail distribution

- PowerTech** wholesales products of different telecommunication system and internet phone provider. We have a team of specialists which like to help the providers to promote and distribute their products and give professional advice to you;

「專線通」 長途電話服務

拉近
天南地北

全賴 專線一刻

嶄新通話模式 提高成本效益



「專線通」服務前景

數碼電話系統，是未來電話通訊的發展大勢，根據國際著名的互聯網經濟研究公司iResearch艾瑞市場諮詢在2005年7月發布的《2005年中國VoIP市場研究報告》，估計中國的VoIP用戶由現時起至2006年，將會以驚人速度激增1.5倍達5,300萬用戶，估計至2008年VoIP電話用戶可達1億以上。

此外，AT&T與經濟學人聯手訪問分別來自北美、歐洲、亞太區、中東、拉丁美洲及非洲，合共254名高級行政人員，逾六成人表示現正使用或將會採用VoIP系統；著名研究機構Gartner Dataquest也預期，到了2008年，零售VoIP的收入將會大幅上升38.6%。

由此可見，數碼電話系統是未來電訊發展的必然趨勢，客戶或遲或早都會享受數碼電話帶來的廉價優質服務，不過**權訊科技**為您早握先機，早以網羅各大品牌的數碼電話系統，讓你快人一步節省成本，增強企業的競爭力。

何謂「專線通」

節省成本，增加資本，是現今企業生存之道，尤其今日社會商業活動頻繁，電話通訊需求龐大，通訊支出往往佔營運成本的一大比重。有見及此，**權訊科技**呈獻「專線通」長途電話服務，提供「語音網關」(Voice Over Internet Protocol, 簡稱VoIP)系統，讓客戶以數碼電話通訊，省卻大半成本，從而提升企業的營運效率。

由於數碼電話系統乃透過互聯網傳輸至他區通話，成本較IDD低，加上系統發展日趨成熟，話音清晰程度比傳統長途電話無異更優勝，故此大受各家企業歡迎，紛紛樂於轉用。



「專線通」服務及優勢

一個號碼，通行世界

- 客戶只要攜帶固有的電話號碼，便可於指定國家及地區，利用固網電話使用，無須在當地申請另一個電話號碼，省時方便，可謂「一個號碼，通行世界」。

大幅節省成本高達80%

- 以固定月費取代逐次按時收費，支出一目了然，客戶容易預算。

服務遍及30個國家

- 不獨於香港，「專線通」服務遍及世界，包括中國、日本、美國、英國及德國等逾30個國家，服務可謂無遠弗屆；
- 「專線通」繼續積極把服務範圍擴展至世界，為客戶建立最實惠的「零距離」服務。

質素超越同儕

- 權訊科技**提供優質的數碼通訊服務，音頻穩定，話音清晰；二十四小時隨時可供使用。

兼備批發及零售服務

- 權訊科技**協助各家數碼電話系統供應商，提供批發服務，並以經驗豐富的顧問隊伍，提供宣傳服務、全方位分銷及零售服務的專業意見。